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Abstract (en)
[origin: US2020217217A1] Seal (10) for an inter-blade platform intended to extend circumferentially about an axis and to be mounted between two
axial ends of the inter-blade platform, including a first part (10a) in contact with a first blade adjacent to a first circumferential end of the platform,
and a second part (10b) in contact with a second blade adjacent to a second circumferential end of the platform, the first part (10a) and the second
part (10b) of the seal (10) being fixed to each other such that a displacement in the circumferential direction of one of the two parts (10a, 10b) of the
seal (10) causes a displacement of the other part (10a, 10b) of the seal (10) in the same direction, when the two parts (10a, 10b) of the seal (10) are
fixed to each other.

Abstract (fr)
Joint d'étanchéité (10) pour une plateforme inter-aubes destiné à s'étendre circonférentiellement autour d'un axe et être monté entre deux
extrémités axiales de la plateforme inter-aube, comprenant une première partie (10a) en contact avec une première aube adjacente à une première
extrémité circonférentielle de la plateforme, et une deuxième partie (10b) en contact avec une deuxième aube adjacente à une deuxième extrémité
circonférentielle de la plateforme, la première partie (10a) et la deuxième partie (10b) du joint d'étanchéité (10) étant liées l'une à l'autre de manière
à ce qu'un déplacement dans la direction circonférentielle de l'une des deux parties (10a, 10b) du joint d'étanchéité (10) entraîne un déplacement
de l'autre partie (10a, 10b) du joint d'étanchéité (10) dans la même direction, lorsque les deux parties (10a, 10b) du joint d'étanchéité (10) sont liées
l'une à l'autre.
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